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In het Bulletin van Vragen en Antwoorden worden vragen van Raadsleden 
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briefschrijver is verantwoordelijk voor zijn/haar tekst waarvan de inhoud 
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Vraag 1290: Raadslid Annick Lambrecht (9/04/2020) 

Plan van aanpak voor steun van het verenigingsleven – coronacrisis  

Ook het verenigingsleven, gaande van jeugd over sport tot cultuur en vrije tijd, wordt door het 

wegvallen van activiteiten zwaar getroffen. Hun vaste kosten blijven immers  doorlopen terwijl ze 

net als handelszaken geconfronteerd worden met het wegvallen van hun inkomsten.  

Graag had ik u de volgende vragen gesteld:  

1. Zal het stadsbestuur onderzoeken welke ondersteuningsmaatregelen ze kan nemen ten 

aanzien van het verenigingsleven in Brugge?  

2. Zo ja, aan welke ondersteuningsmaatregelen wordt gedacht?  En wat is de timing voor dit 

plan van aanpak? 

Antwoord 1290: 
 

Plan van aanpak steun van het verenigingsleven – coronacrisis 

 

In het college van burgemeester en schepenen van 20 april en 4 mei ll. werd beslist om de 

werkingssubsidies ongewijzigd uit te betalen. Subsidies voor projecten en evenementen die niet 

kunnen doorgaan: daar worden de gemaakte kosten vergoed. 

 

2159 Besluit 

01996.pdf

2159 Besluit 
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Vraag 1291: Raadslid Annick Lambrecht (30/06/2020) 



 
 
 
 
 
 

 

Afbeeldingen en standbeelden Leopold II  

 

De standbeelden van Leopold II staan opnieuw ter discussie in het licht van het wereldwijde protest 

tegen racisme. De Black Lives Matter-beweging heeft de maatschappij wakker geschud.  

 

Vandaag vernamen we ook in de media dat Koning Filip zijn spijt betuigt voor de wandaden tijdens 

het bewind van Leopold II. In veel steden is de discussie rond de standbeelden van Leopold II 

aangewakkerd en wordt het debat aangegaan.  

 

Ook in Brugge hebben we verwijzingen naar Leopold II, denk maar aan de Leopold II-laan. Recent 

nog verving kunstenaar Jan Verhaeghe het naambord door een naambord met de vermelding 

“Lumumbalaan”. Afgehakte handen aan kettingen rond de bomen verwijzen naar de gruweldaden 

onder het bewind van Leopold II. Naar verluidt zou er ook in het politiekantoor in Sint-Andries een 

afbeelding van Leopold II zijn.  

 

Graag had ik enkele vragen gesteld:  

 

1. Hoeveel afbeeldingen, standbeelden, verwijzingen,… naar Leopold II zijn er aanwezig op 

openbare plaatsen in Brugge? Graag een overzicht.  

2. Is het stadsbestuur van plan deze te verwijderen, te vervangen, of aanpassingen te doen?  

 

 

Antwoord 1291: 
 

Afbeeldingen en standbeelden Leopold II 

 

Hier volgt een eerste overzicht dat mogelijks nog niet volledig is. 

 

Straatnamen (dit is wel volledig): 

- Leopold II-laan (wijk Kristus Koning). Deze straatnaam is er gekomen na goedkeuring van het 

college van 23 juli 1900. Leopold II was toen nog een regerende vorst. Het was toen heel 

vanzelfsprekend dat de Belgische steden een straat of laan aan een regerende vorst gaven. 

Daarenboven had Leopold II toen een speciale band met Brugge. Hij ondersteunde het project 

Brugge-Zeehaven heel positief en heeft als vorst de zeehaven in 1907 plechtig ingewijd. De plaats 

van deze Leopold II-laan was ook niet toevallig: te midden van het Stubbenkwartier. Het was 

namelijk Leopold II die bij het toenmalig stadsbestuur erop aandrong (lees: verplichtte) om dit 

nieuw stadskwartier (stadsuitbreiding tgv de nieuwe haven) te laten aanleggen door 

stedenbouwkundige Joseph Stübben.  

- Leopold II-dam (Zeebrugge). Het gaat hier om de oude strekdam, in de volksmond van oudsher 

de "môle" (betekent: havenhoofd) genoemd.  Op 7 november 1902 werd aan deze dam door het 

schepencollege van Brugge de naam Havendamstraat gegeven maar op 19 maart 1948 werd door 

hetzelfde college de naam gewijzigd in Leopold II-dam, ter herinnering aan Leopold II van Saksen-

Coburg-Gotha (1865-1909), de tweede koning van België, die voor de haven van Zeebrugge een 

levendige belangstelling aan de dag legde. Ondertussen is door de uitbreiding van de zeehaven in 

de jaren 1970-1980 een groot deel van deze strekdam verdwenen. Enkel het uiteinde van deze 

havendam met vuurtoren is er nog en is deels beschermd als monument bij Ministerieel Besluit van 

10/06/1999. Vermoedelijk is er geen straatnaambordje meer aanwezig (dit dient nog worden 

nagekeken). Op te merken is wel dat er nog een aantal bedrijven/diensten dat daar in de nabijheid 

is gevestigd als adres nog Leopold II-dam heeft (bv. P&O Ferries Zeebrugge, Leopold II-dam 13).  

Standbeelden en gedenkstenen in de openbare ruimte of stadsgebouwen: er is momenteel enkel 

weet van een buste in het gebouw van het voormalig gemeentehuis van Sint-Andries, nu in het 

politiekantoor. Maar dit is verplaatst zodat het niet meer zichtbaar is. 

 



 
 
 
 
 
 

Kunstwerken: 

- Levensgroot geschilderd portret van de jonge Leopold II dat hangt in de Salons van het stadhuis. 

Dit portret hangt er in samenhang met andere portretten van vorsten en landvoogden die over 

België hebben geregeerd, waaronder ook bv. het portret van Napoleon Bonaparte. 

- Buste van Leopold II dat zich in de reserves van de Musea bevindt. 

 

In zitting van 6 juli 2020 heeft het college van burgemeester en schepenen het volgende beslist: 

 

“Een straatnaam moet gezien worden in de context en de motivering uit de tijd toen deze werd 

gegeven. Het is niet opportuun om in te spelen op verzuchtingen van enkelingen die geen oog 

hebben voor deze context. Het stadsbestuur is daarom geen voorstander om Leopold II te bannen 

uit de openbare ruimte omwille van een (terechte) protestbeweging tegen het nu nog voorkomende 

racisme maar waarvan sommigen misbruik maken om afrekeningen met ons verleden te willen 

maken. Door iemand te 'schrappen uit de geschiedenis' wordt het aangedane onrecht niet 

ongedaan gemaakt. Het stadsbestuur zal zich inzetten om de nodige context over dit verleden te 

geven en zal het verzet tegen het onrecht dat er vandaag nog is, ondersteunen. Het stadsbestuur 

voorkomt hiermee dat de deur wordt opengezet om nog heel wat andere 'afrekeningen' toe te 

staan en straatnamen te wijzigen.” 

 

 

Vraag 1292: Raadslid Olivier Strubbe (5/07/2020) 
 

Parkeren langs Zeedijk Zeebrugge (buiten zomerseizoen) 

 

Uit mijn jeugdjaren, als inwoner van Zeebrugge, herinner ik me nog dat er buiten het 

zomerseizoen kon geparkeerd worden langs de Zeedijk in Zeebrugge. Er waren toen heel wat 

ondernemers in de strandwijk en op de Môle, met een goed draaiende handelsgebuurtekring! 

 

Zou het mogelijk zijn om het parkeren langs de zeedijk terug in te voeren, enkel buiten het 

zomerseizoen?  

Op die manier zou de Horeca , buiten het seizoen, hier ongetwijfeld een graantje van mee kunnen 

pikken. 

In de huidige omstandigheden moet men soms de wagen te ver weg parkeren om snel iets te gaan 

eten. Hierdoor kiezen mensen soms om andere locaties te bezoeken, waar er dichterbij kan 

geparkeerd worden.  

Dit zou de strandwijk zeker ten goede komen. 

 

Een eenrichtingsverkeer zou uiteraard aangewezen zijn dan.  

Het zou zorgen voor extra parkeermogelijkheden en dit zou de Brusselstraat wat kunnen ontlasten.  

 

Hoelang is het parkeerverbod al in voege?  

Welk doel had dat parkeerverbod eigenlijk?  

 

Antwoord 1292: 
 

Parkeren langs Zeedijk Zeebrugge 

 

Het parkeerverbod dat aan de kant van de wandelweg over de volledige lengte geldt, en dat aan de 

kant van de huizen tussen de Adrien De Gerlachestraat en de Harwichstraat van kracht is, werd 

ingevoerd in 1983 naar aanleiding van de openstelling van het nieuwe badengebouw. Tussen de 

Londenstraat en de surfclub is er wel een mogelijkheid om te parkeren aan de kant van de 

huizen/duinen. 

 

Zowel in 2007 als in 2015 werd de vraag reeds gesteld om ook het (langs)parkeren mogelijk te 

maken aan de kant van het strand. Dit werd tweemaal ongunstig geadviseerd door de politie en de 



 
 
 
 
 
 

mobiliteitsdienst. Indien er langsparkeren zou toegelaten worden, zou de vrije ruimte niet 

voldoende zijn om de haakse parkeerplaatsen (aan de kant van de huizen/duinen) veilig te 

gebruiken. Bovendien zou de doorgang voor de hulpdiensten bemoeilijkt worden. 

 

In het stuk van de Zeedijk tussen de Londenstraat en de Baron de Maerelaan geldt er tussen 1 juni 

en 30 september een toegangsverbod met venstertijden voor het laden en het lossen (6u-11u en 

19u-21u). Bestuurders in het bezit van een doorlaatbewijs mogen wel door. Dit zijn houders van 

een Europese kaart voor personen met een handicap, parkeerkaart voor zorgverstrekkers of 

gebruikers van een garage/standplaats die anders onbereikbaar zou zijn.  Dit werd beslist door het 

college van burgemeester en schepenen in zitting van 18 april 2017. 

 

Het kan niet de bedoeling zijn om, ook buiten de zomermaanden, extra verkeer te genereren op de 

Zeedijk waar voetgangers, fietsers, gocarts, … wandelen en rijden. Er zijn op wandelafstand 

voldoende parkeerplaatsen beschikbaar (o.a. parking C, Londenstraat, Zeedijk richting surfclub) 

om tegemoet te komen aan de klanten van de handelszaken. Personen die minder te been zijn, 

kunnen op die momenten afgezet worden ter hoogte van de handelszaak. De chauffeur kan de auto 

daarna parkeren op bovenstaande parkeergelegenheden. 

 

Daarnaast zou het uitzicht op de zee en het strand voor de klanten van de handelszaken, maar ook 

voor de bewoners van de appartementen op het gelijkvloers, aardig verpest worden als er 

parkeerplaatsen ingericht worden. 

 

 

Vraag 1293: Raadslid Karin Robert (6/07/2020) 
 

Grondbemaling 

 

Bij een woning in Male is men al zeker twee weken een stuk grond aan het bemalen.  

Dit was op zondag 05/07/2020 nog steeds zo.  

De reden is mij niet bekend: is het voor een regenput, een kelder, een zwembad,...?  

Wel zie ik dat er dagelijks honderden liter water gewoon de riool worden ingepompt.  

En dat is nu juist wat we in Vlaanderen-met-zijn-droogteprobleem willen vermijden.  

Het klopt niet dat iedereen zijn best moet doen om regenwater bij te houden en doordrongen wordt 

van de idee om regenwater  

in de bodem te laten opnemen terwijl hier de grond wordt leeggezogen en daarna het kostbare 

grondwater in de riool wordt gedumpt.  

 

Hierbij enkele vragen waarop ik graag het antwoord krijg:  

 

1. Wat is de regelgeving rond bemalen in Vlaanderen én in Brugge?  

2. Als er dan toch dient bemaald, kunnen er dan geen schotten worden geplaatst die vermijden dat 

de omgevende grond (te vergaand) mee wordt drooggelegd?  

3. Als er dan toch dient bemaald, kan het opgepompte grondwater dan niet opgevangen worden in 

bv. tankwagens of daarvoor geschikte containers?  

En hoe kan het nadien best nuttig aangewend worden? Is hier al over nagedacht en zijn hier 

oplossingen voor? 

 

Antwoord 1293: 
 

Grondbemaling 

 

Wat is de regelgeving rond bemalen in Vlaanderen én in Brugge? 

 

Het oppompen van grondwater is een ingedeelde activiteit in het kader van de Vlarem-wetgeving.  

Wanneer er bij bouwwerken ondergrondse ingrepen (vb. een kelder, een regenwaterput, een 



 
 
 
 
 
 

parking,…) moeten gebeuren, dan wordt in heel wat gevallen grondwater opgepompt om de 

bouwput vrij te houden van waterinstroom en op die manier stabiel te houden. Daarvoor moet de 

uitvoerder of exploitant een melding klasse 3 indienen of een omgevingsvergunning aanvragen 

overeenkomstig het omgevingsvergunningsdecreet en uitvoeringsbesluit (afhankelijk van het 

debiet dat men wil oppompen).  

De bevoegde overheid neemt akte van de melding klasse 3 of verleent al dan niet een 

omgevingsvergunning. 

 

Vlarem II Hoofdstuk 5.53 Winning van Grondwater bepaalt de regels waaraan moet worden 

voldaan wanneer grondwater opgepompt wordt.  

 

Vlarem II stelt o.a.: 

Het grondwater dat onttrokken wordt, moet, in zoverre dit met toepassing van beste beschikbare 

technieken mogelijk is, zoveel mogelijk terug in de grond worden ingebracht. Hiervoor kan gebruik 

gemaakt worden van infiltratieputten, infiltratiebekkens of infiltratiegrachten. Indien dit technisch 

onmogelijk is, mag het water geloosd worden in het openbare of private hydrografische net. De 

infiltratie of de lozing van het opgepompte grondwater mag geen wateroverlast voor derden 

veroorzaken. 

 

De bronbemaling voor bouwwerken wordt in heel wat gevallen afzonderlijk gemeld bij het college 

van burgemeester en schepenen. Het college neemt er akte van en legt bijzondere voorwaarden 

op. 

  

Bij de stad worden de ontvangen meldingen en omgevingsvergunningsaanvragen grondig bekeken 

en de aanvrager of exploitant dient een aantal gegevens te verzamelen ter fundering en motivatie  

van de ingediende vraag om grondwater op te pompen en de manier waarop het opgepompte 

water wordt geloosd.   

Het college legt steeds voorwaarden op bij de aktename of vergunning.  

 

Als er dan toch dient bemaald, kunnen er dan geen schotten worden geplaatst die 

vermijden dat de omgevende grond (te vergaand) mee wordt drooggelegd? 

 

Het onttrekken van grondwater gebeurt in veel gevallen op 3-4-5 meter diepte. Er kunnen geen 

dergelijke schotten geplaatst worden die vermijden dat het grondwater in de omgeving mee 

onttrokken wordt.  

 

Als er dan toch dient bemaald, kan het opgepompte grondwater dan niet opgevangen 

worden in bv. tankwagens of daarvoor geschikte containers? 

En hoe kan het nadien best nuttig aangewend worden?  Is hier al over nagedacht en zijn 

hier oplossingen voor? 

 

Gezien de combinatie van de droogte en het onttrekken van het grondwater gevolgen heeft naar de 

omgeving toe, dient maximaal geopteerd om te kiezen voor infiltratie van het grondwater. In de 

huidige omstandigheden, door de aanhoudende droogte en de lage grondwaterstand, is de optie 

dat het water zomaar in de riolering wordt geloosd, het minste aangewezen. Met ander woorden, 

ter bescherming van de omgeving en om waterverspilling te voorkomen, wordt de optie om te 

infiltreren in de grond maximaal opgelegd. 

 

De beste manier immers om het opgepompte water niet verloren te laten gaan en de omgeving zo 

min mogelijk te belasten door de bemaling is de herinfiltratie van het opgepompte bemalingswater 

op de werf. Hiervoor kan gebruik gemaakt worden van infiltratieputten, infiltratiebekkens of 

infiltratiegrachten. 

 

In bepaalde gevallen is herinfiltratie of retourbemaling echter niet mogelijk. Een volgende optie is 

dan dat het water geloosd wordt in afwateringsgrachten, RWA (regenweerafvoer)-leidingen of 

oppervlaktewater. 



 
 
 
 
 
 

 

In laatste instantie, wanneer de andere opties niet haalbaar worden geacht, dient geloosd te 

worden op de (gemengde) riolering (DWA-droogweerafvoer).  

 

Het college van burgemeester en schepenen besliste op 15 juni 2020 als principe dat bij het 

toekennen van een omgevingsvergunning of het akteren van een melding voor bemalingen er over 

gewaakt moet worden dat er steeds en binnen het kader van Vlarem II een gegronde motivatie 

aangeleverd wordt door de aanvrager om af te kunnen wijken van het principiële uitgangspunt in 

Vlarem II, namelijk dat bemalingswater in de bodem dient geïnfiltreerd te worden. Het lozen van 

het bemalingswater in oppervlaktewater of in de riolering als uitzondering hierop kan enkel mits 

gegronde motivatie. 

  

 

Wanneer het bemalingswater dat opgepompt wordt enkel kan geloosd worden in oppervlaktewater 

of in de riolering moet, indien aan bepaalde voorwaarden voldaan is, een opvangtank geplaatst 

worden, waar dit opgepompte water kan doorstromen. Van deze opvangtank kan afgetapt worden 

voor hergebruik. Dit bemalingswater kan dan benut worden door bijvoorbeeld landbouwers, de 

groendienst, de brandweer of buurtbewoners voor individueel gebruik.  

Dit laatste wordt reeds toegepast met de werken in de Katelijnestraat. 

 

Dit wordt bij de aktename of in de vergunning opgelegd via de bijzondere voorwaarden. 

 

Door het bewaken van deze principes nl. maximaal inzetten op herinfiltratie, als tweede optie 

lozing op grachten, RWA of oppervlaktewater, en pas als laatste optie lozing op  

DWA-afvoer of riolering toe te laten én in deze laatste gevallen hergebruik van het water 

stimuleren, wordt het verloren gaan van het grondwater tegengegaan.   

 

Ter info kan worden meegegeven dat de Vlaamse Milieumaatschappij recent richtlijnen heeft 

uitgewerkt voor een verantwoorde bemaling op werven.  

De basisprincipes zijn:  

- Inzetten op de beperking van het opgepompte debiet.  

- Het opgepompte water bij voorkeur in de directe omgeving opnieuw in de bodem infiltreren.  

- Als dat niet kan, is het hergebruik van het water misschien mogelijk.  

- Laatste optie: lozen van het opgepompte grondwater.  

 

 

Vraag 1294: Raadslid Janos Braem (9/07/2020) 
 

Renovatie en kwaliteit huurwoningen  

 

Renovatiepremies en de kwaliteit van huurwoningen zijn belangrijke elementen om de woonmarkt 

in Brugge te verstevigen. Daarom had ik graag de volgende vragen gesteld hierrond:  

 

• Heeft Brugge een conformiteitsattest om huurwoningen te beoordelen? Zo ja, hoeveel 

attesten zijn er zo al uitgereikt?  

• Bestaat dit attest ook voor koten in Brugge?  

• Voert de stad controles uit om te kijken of huurwoningen voldoen aan de eisen? Zo ja, 

hoeveel controles per jaar?  

• Hoeveel keer per jaar wordt de renovatiepremie aangevraagd? Is er duidelijkheid welk 

aandeel hiervan eigenaars/bewoners zijn en welk aandeel eigenaars/huurders? 

 

 

 
 



 
 
 
 
 
 

 

Antwoord 1294: 
 

Renovatie en kwaliteit huurwoningen  

 

• Heeft Brugge een conformiteitsattest om huurwoningen te beoordelen? Zo ja, 

hoeveel attesten zijn er zo al uitgereikt? 

Brugge maakt gebruik van het conformiteitsattest zoals dit door Vlaanderen voorzien wordt.  

 

Er zijn 4 toepassingen: 

▪ opheffen besluit van ongeschikt- en/of onbewoonbaarheid. 

▪ als voorwaarde bij de stedelijke huursubsidie (aangevraagd door sociale verhuurkantoren) … 

▪ … en de Vlaamse huursubsidie. 

▪ vrij aanvraagbaar door verhuurders die aan potentiële huurders willen bewijzen dat een woning 

in overeenstemming is de minimale kwaliteitsnormen 

 

Aantal uitgereikt door stad: 

Jaar aantal 

2012 5 

2013 36 

2014 47 

2015 59 

2016 78 

2017 64 

2018 74 

2019 56 

2020 (tot juli) 23 

 

• Bestaat dit attest ook voor koten in Brugge? 

Het conformiteitsattest kan ook aangevraagd worden voor studentenkamers en studentenstudio’s. 

Voor studentenkamers is het conformiteitsattest minder relevant omdat strengere stedelijke eisen 

hierin niet beoordeeld mogen worden. Daarvoor bestaat echter de vergunning voor 

kamerhuisvesting (ook wel ‘kotvergunning’ genoemd). 

 

• Voert de stad controles uit om te kijken of huurwoningen voldoen aan de eisen? Zo 

ja, hoeveel controles per jaar? 

Na een klacht of melding (bv. door de politie) voert de administratie controles uit. 

 

Aantal onderzoeken door stad: 

(gegevens beschikbaar vanaf november 2018) 

Jaar aantal 

2018 10 

2019 139 

2020 (tot juli) 77 

 

• Hoeveel keer per jaar wordt de renovatiepremie aangevraagd? Is er duidelijkheid 

welk aandeel hiervan eigenaars/bewoners zijn en welk aandeel eigenaars/huurders? 

We nemen aan dat met renovatiepremie hier de opknappremie bedoeld wordt. 

Jaar aanvragen Waarvan huurwoningen 

2016 (startjaar) 388 31 

2017 753 76 

2018 802 85 



 
 
 
 
 
 

2019 829 129 

2020 (1ste helft) 413 58 

 

 

Vraag 1295: Raadslid Andries Neirynck (13/07/2020) 
 

Aansluiting glastuinbouwcluster Sint-Andries op het Brugse warmtenet  

 

De glastuinbouwcluster in Sint-Andries/Varsenare kan op een vlotte manier aangesloten worden op 

het warmtenet door aan te koppelen ter hoogte van de Koestraat/N31.  

Hierdoor zou er een grote hoeveelheid CO2, stikstofdioxides en andere uitstoot vermeden kunnen 

worden.  

 

In deze nota van de POM werdt al verwezen naar de dergelijke aansluiting.  

http://pomwvl.be/sites/default/files/uploads/duurzaam_ondernemen/doc/energie/WarmtenetBrugg

e.pdf?fbclid=IwAR0VePCjTcwR2oS7_De1jLq0FUWF0kPNy5IGj9odF4vEFZ-M6PH8SQUltjU 

 

Tevens een mooie aanzet voor het Brugse klimaatplan.  

 

Is Stad Brugge bereid om deze piste verder te ontwikkelen samen met de IVBO? 

 

Antwoord 1295 
 

Aansluiting glastuinbouwcluster Sint-Andries 

 

De stad heeft heel wat acties omtrent ‘anders verwarmen’. Het is één van de resultaatsgebieden 

binnen de Brugse duurzaamheidscampagne ‘Zorgen voor morgen’, waarbij we samen met alle 

inwoners, ondernemers en bezoekers willen streven naar een zo klimaatneutraal mogelijke stad.  

 

Het potentieel van een aansluiting op het warmtenet van de tuinbouwsector in Sint-Andries wordt 

momenteel onderzocht binnen het Europees project SHIFFT. SHIFFT heeft tot doel om zoveel 

mogelijk rest- en duurzame warmte te implementeren bij bedrijven, stadsgebouwen en particuliere 

woningen. Binnen dit Europese project onderzoeken we hoe we de uitbreiding van het warmtenet 

van IVBO maximaal kunnen faciliteren.  

 

Eén van de pistes die hierbij onderzocht wordt, is de uitbreiding van het warmtenet vanaf de 

gevangenis naar de verdere omgeving in Sint-Andries. De glastuinbouwcluster maakt hier zeker 

deel van uit. Deze tuinbouwsites hebben we reeds van naderbij bekeken. Uit eerder onderzoek 

bleek evenwel dat de glastuinbouwcluster in Sint-Andries geen energie-intensieve teelten (zoals 

bijv. tomaten, komkommer, …) omvatten. Het verwarmen van de serres gebeurt vooral met het 

oog op het vorstvrij houden van de serres. Er dient dus nog bijkomend onderzoek te gebeuren of 

een dergelijke lage energiedensiteit voldoende interessant is om een aansluiting op het warmtenet 

te voorzien. Dit onderzoeken we verder, samen met IVBO, om zo tot de meest effectieve en 

duurzame resultaten te komen bij de uitbreiding van het warmtenet.  

 

 

Vraag 1296: Raadslid Annick Lambrecht (15/07/2020) 
 

Fietsleasing Stad Brugge  

 

In september 2019 kreeg ik op vraag nr. 19210 over het stimuleren van woon-werkverkeer met de 

fiets volgend antwoord:  

 

http://pomwvl.be/sites/default/files/uploads/duurzaam_ondernemen/doc/energie/WarmtenetBrugge.pdf?fbclid=IwAR0VePCjTcwR2oS7_De1jLq0FUWF0kPNy5IGj9odF4vEFZ-M6PH8SQUltjU
http://pomwvl.be/sites/default/files/uploads/duurzaam_ondernemen/doc/energie/WarmtenetBrugge.pdf?fbclid=IwAR0VePCjTcwR2oS7_De1jLq0FUWF0kPNy5IGj9odF4vEFZ-M6PH8SQUltjU


 
 
 
 
 
 

“In de nabije toekomst plant de personeelsdienst nog het fietslease-verhaal, maar dit moet nog 

voorgelegd worden aan het college van burgemeester en schepenen.”  

 

Graag had ik de volgende opvolgingsvragen gesteld:  

  

1. Wat is de stand van zaken inzake het fietslease-verhaal binnen Stad Brugge? Werd het dossier al 

voorgelegd aan het college? 

a. Zo ja, wat werd uiteindelijk beslist?  

 b. Zo neen, wanneer wordt dit dossier voorgelegd aan het college?  

 

Antwoord 1296: 
 

Fietsleasing stad Brugge                   

 

Het dossier werd niet voorgelegd aan het college van burgemeester en schepenen omdat een 

analoge werkwijze van fietslease zoals in de private sector niet mogelijk is én omdat intussen 

alternatieve werkwijzen zoals bij de stad Antwerpen door de toezichthoudende overheid zijn 

herroepen.  

Hieronder leggen we uit hoe fietslease werkt en welke specifieke knelpunten er zijn om de 

methodiek door te trekken naar de publieke sector.  

 

Wat is fietslease  

Het is een afgeleide van het meer ingeburgerd autoleasen, waarbij een werkgever een 

voertuig/fiets via huur(koop) ter beschikking stelt van een werknemer, veelal op basis van een 

maandelijks leasebedrag dat door werkgever en werknemer wordt gedragen. 

In dat leasebedrag zit naast de financiering, ook een verzekering, onderhoud en bijstand bij pech, 

vervat. 

 

In de private sector is fietslease een win-win-formule:  

- De medewerker staat een stukje brutoloon af en ziet zijn nettoloon slechts in geringe mate 

verminderen – hij krijgt op een laagdrempelige manier een nieuwe fiets waarvoor hij via 

maandelijkse bijdragen in het leasebedrag betaalt. 

- De werkgever bespaart op de patronale lasten door het verminderen van het brutoloon met 

het leasebedrag van de werknemer. Die besparing legt de werkgever bij in het leasebedrag en zo 

heeft deze geen extra kost in het aanbieden van een fietslease. 

 

Knelpunten bij een publieke werkgever 

Bij een publieke werkgever is het principe van “loonruil” op het brutoloon niet mogelijk omdat 

weddenschalen in decreten zijn vastgelegd. Wat is het gevolg:  

- Het leasebedrag van de werknemer moet van het nettoloon worden benomen en daar voelt 

de werknemer ten volle de impact. 

- Het leasebedrag van de werkgever is een zuivere extra kost. 

De stad Antwerpen werkte een “alternatieve” manier van werken uit: i.p.v. “loonruil” stelde men 

aan de medewerkers een vrijwillige, tijdelijke terugzetting in anciënniteitstrap of weddenschaal 

voor, tijdens drie jaar (duur van een leasecontract). In die periode zou het leasebedrag worden 

gerecupereerd. Ook via het inleveren van vakantiedagen, kon men als medewerker bij de stad 

Antwerpen zijn fietslease “financieren”. Dit kostte de stad Antwerpen blijkbaar niets. 

 

Eind 2019 werd echter ook deze methodiek teruggefloten door de toezichthoudende overheid. 

In bijlage is een antwoord d.d. 24 oktober 2019, van Vlaams minister van Binnenlands Bestuur, 

Bart Somers, toegevoegd op een schriftelijke vraag van een parlementslid.  

Hierin wordt duidelijk het volgende vermeld:  

“Het … besluit (met de minimale voorwaarden voor de rechtspositieregeling van de lokale besturen) 

van 7 december 2007 maakt het momenteel ook nog niet mogelijk om de anciënniteit van het 

personeelslid te verlagen, vakantiedagen in te ruilen of een deel van de eindejaarstoelage in te 



 
 
 
 
 
 

leveren om een ander voordeel te bekomen. De enige mogelijkheid die overblijft is een inhouding 

op het nettosalaris. Die is weinig voordelig voor het personeelslid…” 

 

Daarom is het dossier uiteindelijk niet voorgelegd aan het college: door de decretale beperkingen 

op het toepassen van fietslease bij een lokaal bestuur, is de formule voor de medewerker niet meer 

interessant.  

 

2285 bijlage 

antwoord Minister Bart Somers_fietsleasing brutoloonruil lokale besturen kan wettelijk niet.pdf
 

 

 

Vraag 1297: Raadslid Karin Robert (21/07/2020) 
 

Ruilboekenkastjes  

 

 

In mijn buurt, Male, is een ruilboekenkastje.  

Dat wordt up to date gehouden en coronavrij gehouden door buren.  

Ruilboekenkastjes in deze coronatijden zijn meer dan een goed idee.  

Mits uiteraard er voorzorgen worden genomen en er ook veiligheidsvoorschriften zijn.  

 

Graag had ik geweten:  

 

- Hoe promoot stad Brugge de ruilboekenkastjes?  

- Hoe gebeuren de aanvragen gebeuren en wat houden ze in?  

- Hierbij alvast ook het voorstel om in parken de ruilboekenkastjes te installeren.  

Concreet denk ik aan het Astridpark. Bv. nabij het Villa Bota gebouw.  

Is dit een mogelijkheid?  

Hoe kan dit voorstel worden gerealiseerd in de nabije toekomst?  

- Zijn er al parken in Brugge met een ruilboekenkastje?  

- Wordt gedacht aan samenwerking en participatie met de buurtbewoners? Hoe?  

- Wat zijn de veiligheidsvoorschriften ivm corona die de stad voorstelt ivm deze ruilboekenkastjes? 

 

Antwoord 1297: 
 

Boekenruilkastjes 

 

Hoe promoot stad Brugge de ruilboekenkastjes? 

 

Het idee om een eerste boekenruilkastje in het Brugse te lanceren, werd ingediend door een 

geëngageerde Brugse tijdens de grote ideeënoproep vanuit de toekomst van Brugge in 2014 

(www.detoekomstvanbrugge.be/nl/idee%C3%ABn-voor-de-stad/little-free-library).  

Een eerste groep buren ging aan de slag en plaatste een kastje in Hertsvelde-West op  

Sint-Andries.  

Al snel volgden heel wat andere kastjes en intussen bevinden er zich een 25-tal – waar wij als stad 

een zicht op hebben – op het Brugse grondgebied. 

 

De toekomst van Brugge en hierna de Strategische cel afdeling participatie promootte dit 

burgerproject de laatste jaren – en nog steeds - actief op volgende manieren: 

 

- Bekendmaken project tijdens Vrijwilligersbeurs rond deeleconomie met Pecha Kucha + 

overzicht van deelplekjes in het Brugse in 2015. 

http://www.detoekomstvanbrugge.be/nl/idee%C3%ABn-voor-de-stad/little-free-library


 
 
 
 
 
 

- Ondersteuning voor dit project via de Vrijwilligerscentrale met een buurtoppepper + 

opnemen als voorbeeld mogelijk project tijdens de afgelopen avonden voor Brugse buurten. 

- Opmaken webpagina met alle info over wat zo’n kastje inhoudt, een kaartje waar ze zich in 

het Brugse bevinden en hoe je er eentje kan aanvragen op www.brugge.be/boekenruilkastjes . 

- Creatie van bladwijzers om de boekenruilkastjes te promoten en in de Brugse ruilkastjes te 

verspreiden. 

- Initiatiefnemers van boekenruilkastjes op vraag met elkaar in contact brengen voor tips en 

info. 

- Opname in andere publicaties zoals brochure Brugse buurtcheques 

(www.brugge.be/brochure_buurtcheques_2020) en brochure ‘boost je Brugse buurt’ 

(www.detoekomstvanbrugge.be/sites/www.detoekomstvanbrugge.be/files/paragraph-

files/boostjebrugsebuurt_2019.pdf).  

- Nauw contact met het nieuwe platform (lancering september) Brugge Leest om de 

boekenruilkastjes ook hier een plek te geven. 

- Recent ook het ontwikkelen van kastjes die de stad op vraag van inwoners in buurten 

plaatst. De kastjes werden gemaakt door SOBO die duurzame tewerkstellingstrajecten creëert op 

maat voor personen met verminderde kansen op de reguliere arbeidsmarkt. We plannen er op 

korte termijn twee te plaatsen: een in het Astridpark in het centrum (zie ook vraag 3 hieronder) en 

een in de Edward de Jansstraat op Sint-Andries. 

 

 

Hoe gebeuren de aanvragen gebeuren en wat houden ze in? 

 

Mensen die een boekenruilkastje willen plaatsen op het openbaar domein of op privé domein (vb. 

aan hun gevel of in hun voortuintje), kunnen dit aanvragen op www.brugge.be/boekenruilkastjes 

via een aanvraagformulier (https://www.brugge.be/boekenruilkastje-aanvragen).  

Dit wordt opgevolgd door de Vrijwilligerscentrale die de uitbetaling van de buurtoppepper met de 

aanvrager bekijkt en ook nagaat bij de cluster openbaar domein waar, wanneer en hoe de kastjes 

geplaatst kunnen worden en of ze er mogen komen (in geval van plaatsing op het openbaar 

domein). 

 

Als mensen dit formulier invullen, kunnen ze een oppepper aanvragen met een vergoeding tot: 

o 500 euro als tussenkomst in de kosten als de buurt zelf een kastje maakt. Denk aan 

materiaal voor het kastje, een boekenplaatje, aankoop van boeken, drukwerk, organisatie 

buurtfeestje excl. eten en drinken ...). 

o 75 euro als tussenkomst in de kosten als de buurt een kastje via de stad aanvraagt. Denk 

aan materiaal om het kastje te schilderen, een boekenplaatje, aankoop van boeken, drukwerk, 

organisatie buurtfeestje excl. eten en drinken ...). 

De buurtoppepper wordt uitbetaald aan het comité/de buur na het voorleggen van de nodige 

bewijsstukken. Meer info over een buurtoppepper op www.brugse-buurten.be/buurtoppepper. 

 

 

Hierbij alvast ook het voorstel om in parken de ruilboekenkastjes te installeren. 

Concreet denk ik aan het Astridpark. Bv. nabij het Villa Bota gebouw.  

Is dit een mogelijkheid?  

Hoe kan dit voorstel worden gerealiseerd in de nabije toekomst? 

 

Deze aanvraag werd intussen ingediend bij de stad en kreeg groen licht van de cluster openbaar 

domein afdeling centrum. Dit kastje kan komen in het Astridpark links van Villa Bota (naast de 

woning). Er wordt nu afgestemd met openbaar domein wanneer dit kastje geplaatst kan worden. 

Hierna koppelen we terug met de initiatiefnemers die dit aangevraagd hebben. 

 

 

Zijn er al parken in Brugge met een ruilboekenkastje? 

http://www.brugge.be/boekenruilkastjes
http://www.brugge.be/brochure_buurtcheques_2020
http://www.detoekomstvanbrugge.be/sites/www.detoekomstvanbrugge.be/files/paragraph-files/boostjebrugsebuurt_2019.pdf
http://www.detoekomstvanbrugge.be/sites/www.detoekomstvanbrugge.be/files/paragraph-files/boostjebrugsebuurt_2019.pdf
http://www.brugge.be/boekenruilkastjes
https://www.brugge.be/boekenruilkastje-aanvragen
http://www.brugse-buurten.be/buurtoppepper


 
 
 
 
 
 

  

Er zijn intussen een 25-tal boekenruilkastjes waar wij vanuit de stad een zicht op hebben (onder 

meer op het Sint-Anna en het Werfplein, op Hoeve Hangerijn en aan de 7 Torentjes). 

Hierbij het volledige overzicht:  

 

• Assebroek 

o op Hoeve Hangerijn (Gemendeweideweg-Zuid 113, onder het afdak aan de schuur) 

o aan de spoorwegbedding (Sint-Trudostraat) 

o aan 7 Torentjes (Odegemstraat 96) 

o geefkastje met onder meer boeken in de Michel Vanhammestraat 31 

 

• Sint-Kruis 

o in de Pelderijnstraat 16 

o in de Raadsherenlaan 67 

o Freinet school De Tandem (Leopold Debruynestraat 56) 

o geefkastje met onder meer boeken in de Klerkenstraat 24 

 

• Christus-Koning 

o op het Werfplein in het Stubbekwartier 

o op de hoek van de Zwaluwenstraat en de Kardinaal Mercierstraat 

o aan de basisschool van de Gerard Davidstraat nummer 67 

 

• Sint-Andries 

o in de Zandstraat 479 

o in het Sanderkwartier aan de Ontmijnerslaan 

o binnenkort in de Edward de Jansstraat nummer 15 

 

• Sint-Michiels 

o in de Kervyndreef 45 

o in de Rijselstraat 186 

o in de Spoorwegstraat 250 (tussen de school en het rusthuis) 

o geefkastje met onder meer boeken in Kloosterhof 74 

 

• Sint-Pieters 

o in de wijk Torentje (Oude Oostendse Steenweg) 

o bij Vormingplus, Sint-Pieterskerklaan 5 

 

• Koolkerke 

o in de Zagersweg 16 

 

• Centrum 

o aan de kerk op het Sint-Annaplein  

o in ‘The Student Village’ (Hauwerstraat 3b) 

o in de Annuntiatenstraat 

o in het dienstencentrum van De Balsemboom (Ganzenstraat 33) 

o binnenkort in het Astridpark links van Villa Bota (naast de woning) 

 

Het overzicht kan je ook op een kaart terugvinden op www.brugge.be/boekenruilkastjes (rechts 

bovenaan de pagina).   

 

 

Wordt gedacht aan samenwerking en participatie met de buurtbewoners? Hoe? 

 

Uiteraard. We stimuleren bewoners om hiermee aan de slag te gaan door dit als stad te promoten 

(zie volledig overzicht bij vraag 1) en hen waar nodig met elkaar in contact te brengen. Om een 

financiële tegemoetkoming te ontvangen van de stad, moeten ze zich ook met 4 buren of hun 

http://www.brugge.be/boekenruilkastjes


 
 
 
 
 
 

plaatselijke buurtcomité engageren om hier samen mee aan de slag te gaan. Want een 

boekenruilkastje bevordert het gemeenschapsgevoel, stimuleert contacten met mensen uit de 

buurt en brengt mensen opnieuw samen. 

Hiernaast is er steeds een peter of meter die het kastje onderhoudt, voor een gevarieerd aanbod 

zorgt en geven we mensen ook tips mee wat ze kunnen doen om hun buur(t) te betrekken. Denk 

aan een officiële opening met een buurtreceptie en eventueel een klein persmoment, een flyer die 

ze bussen in hun buurt, bekendmaking via hun Hoplr buurtplatform … Uiteraard steeds rekening 

houden met de huidige COVID-19 omstandigheden wat al dan niet kan. 

 

 

Wat zijn de veiligheidsvoorschriften ivm corona die de stad voorstelt ivm 

deze ruilboekenkastjes? 

 

In verband met de veiligheidsvoorschriften is het zo dat het moment dat bibliotheken zelf gesloten 

waren met afhaaldienst, we dit ook niet aanraadden aan de meters/peters van boekenruilkastjes 

om hun kastje te openen. Boeken werden drie dagen na terugbrengen in quarantaine geplaatst in 

de Brugse bibs, maar in juni werd hiervan afgestapt op advies van de GEES (Groep van Experts die 

belast is met de Exit-Strategie). Enkele kastjes zijn dan ook terug opengegaan. Als mensen zich 

zorgen maken over de veiligheid, raden we wel aan om de materialen thuis nog drie dagen te laten 

liggen. Het is een kwestie van gezond verstand op dat vlak.  

 

 

Vraag 1298: Raadslid Annick Lambrecht (5/08/2020) 
 

Annulatie uitZOMERlijk  

 

Naar aanleiding van de heropflakkering van het coronavirus heeft het stadsbestuur beslist alle 

evenementen van het zomerprogramma uitZOMERlijk te schrappen.  

 

Graag had ik de volgende vragen gesteld:  

 

1. Hoeveel evenementen in dit zomerprogramma zijn hierdoor geannuleerd ?  

2. Hoeveel personen zijn hun reservering kwijt? Hoeveel kaarten werden reeds verkocht?  

3. Hoeveel is de verloren kostprijs voor Stad Brugge door het annuleren van uitZOMERlijk?  

4. Hoeveel personeel zijn hierdoor werkloos of technisch werkloos?  

 

Antwoord 1298: 
 

Annulatie uitZOMERLIJK 

 

1. Er waren 52 activiteiten voorzien in UitZOMERlijk. Daarvan zijn er 31 geannuleerd (alle 

activiteiten sinds 1 augustus). 

2. Op 1 augustus waren voor alle activiteiten samen 7503 tickets verkocht. Daarvan werden 

4114 tickets geannuleerd. 

3. Het totale budget was 98.990 €. 50.000 € hiervan werd door provincie West-Vlaanderen 

voorzien, de rest kwam van het voorziene budget van Benenwerk. Van bij het begin is besloten om 

de artiesten en freelancers te vergoeden, zelfs indien hun voorstelling door slecht weer of 

verstrengde maatregelen zou worden geannuleerd. Met de andere leveranciers (bv. de extra 

toiletten, podiumvloer, catering artiesten) wordt geval per geval bekeken wat zij kunnen 

factureren. De uiteindelijke kostprijs zal lager zijn dan het voorziene budget maar het is nog te 

vroeg om daar een exact cijfer op te kleven. 

4. Er is door de annulering niemand werkloos of tijdelijk werkloos geworden. Integendeel, de 

deelnemende cultuurhuizen hebben aan hun medewerkers gevraagd om hun vakanties af te 

stemmen op UitZOMERlijk. 



 
 
 
 
 
 

 

 

Vraag 1299: Raadslid Karel Scherpereel (10/08/2020) 
 

Geschenken Brugse burgers 

 

Dit jaar zijn mijn ouders 60 jaar gehuwd en zij krijgen van de stad o.a. een bedrag op hun 

rekening gestort.  

 

Mijn vragen zijn:  

Voor welke gelegenheden (huwelijk, jubileum, ….) ontvangen Brugse burgers een geschenk van de 

stad Brugge?  

Wat is het geschenk dat dan overhandigt wordt?  

Werd er nooit gedacht om i.p.v. een geldbedrag een waarde cheque te geven die de ontvangers 

vrij kunnen besteden in een horecazaak of winkel in Brugge? 

 

Antwoord 1299: 
 

Geschenken Brugse burgers 

 

Uw vraag is mooi getimed. Vanuit cluster Klant wordt er namelijk momenteel initiatief genomen om 

het geschenkenaanbod te evalueren, te stroomlijnen en uit te breiden waar gewenst. Hiervoor is 

eerder dit jaar een principenota aan het college van burgemeester en schepenen voorgelegd. U zal 

merken dat we waardebonnen voor lokale handelaars meer als geschenk naar voren schuiven i.p.v. 

geldbedragen. Concrete nota’s voor de start van de praktische uitrol van deze principes zullen nog 

volgen. 

 

Het voorstel van cluster Klant (goedgekeurde princiepsnota) 

 

• Huwelijk 

Bij een huwelijk krijgt het huwelijkspaar een huwelijksattentie van de stad (tot minstens 30 juni 

2021 is dit het kunstwerk van Maud Bekaert) 

Daarnaast krijgt men ook de keuze tussen verschillende geschenken: 

- Een waardebon t.w.v. 25 euro voor het cultuurcentrum of concertgebouw 

- Een waardebon t.w.v. 25 euro voor gebruik bij lokale handelaars 

- Een aanplanting van een boom in de voortuin 

 

• Wettelijk samenwonen 

Bij een wettelijke samenwoonst krijgt het koppel een attentie van de stad. Men krijgt de keuze 

tussen verschillende geschenken: 

- Een waardebon t.w.v. 25 euro voor het cultuurcentrum of concertgebouw 

- Een waardebon t.w.v. 25 euro voor gebruik bij lokale handelaars 

- Een aanplanting van een boom in de voortuin 

 

 

• Huwelijksjubileum 

 Geschenk Stad Brugge Geschenk Koningshuis (wordt 

bezorgd via Stad Brugge) 

Goud (50 

jaar) 

Keuze tussen: 

- Een waardebon voor het 

cultuurcentrum of concertgebouw t.w.v. 

100 euro 

- Een waardebon voor gebruik bij 

lokale handelaars t.w.v. 120 euro 

 Geen geschenk 



 
 
 
 
 
 

- Een aanplanting van een boom in 

de voortuin  

Diamant (60 

jaar) 

Keuze tussen: 

- Een waardebon voor het 

cultuurcentrum of concertgebouw t.w.v. 

100 euro 

- Een waardebon voor gebruik bij 

lokale handelaars t.w.v. 120 euro 

- Een aanplanting van een boom in 

de voortuin 

Geen geschenk 

Briljant (65 

jaar) 

Keuze tussen: 

- Een waardebon voor het 

cultuurcentrum of concertgebouw t.w.v. 

100 euro 

- Een waardebon voor gebruik bij 

lokale handelaars t.w.v. 120 euro 

- Een aanplanting van een boom in 

de voortuin 

- Brief met felicitaties  

- Medaille 

Platina (70 

jaar) 

Keuze tussen: 

- Een waardebon voor het 

cultuurcentrum of concertgebouw t.w.v. 

100 euro 

- Een waardebon voor gebruik bij 

lokale handelaars t.w.v. 120 euro 

- Een aanplanting van een boom in 

de voortuin 

- Brief met felicitaties  

- Een fotokader van het 

koningspaar 

Albast (75 

jaar) 

Keuze tussen: 

- Een waardebon voor het 

cultuurcentrum of concertgebouw t.w.v. 

100 euro 

- Een waardebon voor gebruik bij 

lokale handelaars t.w.v. 120 euro 

- Een aanplanting van een boom in 

de voortuin 

- Brief met felicitaties 

- Geschenk t.w.v. 50 euro 

(fruitmand, boeket bloemen, plant 

en/of selectie aan koekjes) 

 

• 100 of plus 100-jarigen   

 Geschenk Stad Brugge  Geschenk Koningshuis (wordt bezorgd 

via Stad Brugge) 

100 jaar - Geschenk t.w.v. 35 euro (boeket 

bloemen) 

 

Daarnaast keuze tussen: 

- Een waardebon voor gebruik bij 

lokale handelaars t.w.v. 120 euro 

- Een premie t.w.v. 100 euro 

- Gepersonaliseerde en 

gesigneerde foto van het Vorstenpaar 

in kader met felicitaties 

101 jaar - Geschenk t.w.v. 35 euro (boeket 

bloemen) 

- Waardebon voor gebruik bij 

lokale handelaars  

t.w.v. 50 euro 

 

- Brief met felicitaties  

- Geschenk t.w.v. 25 euro 

(boeket, plant of fruitmand) 

102 jaar - Geschenk t.w.v. 35 euro (boeket - Brief met felicitaties  



 
 
 
 
 
 

bloemen) 

- Waardebon voor gebruik bij 

lokale handelaars  

t.w.v. 50 euro 

 

- Geschenk t.w.v. 25 euro 

(boeket, plant of fruitmand) 

103 jaar - Geschenk t.w.v. 35 euro (boeket 

bloemen) 

- Waardebon voor gebruik bij 

lokale handelaars  

t.w.v. 50 euro 

 

- Brief met felicitaties  

- Geschenk t.w.v. 25 euro 

(boeket, plant of fruitmand) 

104 jaar 

> 104 jaar 
- Pakket fairtradeproducten t.w.v. 

25 euro 

 

- Brief met felicitaties 

- Geschenk t.w.v. 50 euro 

(fruitmand, boeket bloemen, plant 

en/of selectie aan koekjes) 

 

 

• Geboorte 

Bij een geboorteaangifte geeft stad Brugge een kleine attentie aan baby’s die worden ingeschreven 

op een Brugs adres. 

Deze kleine attentie wordt samen met de jeugddienst ontworpen en neemt bijvoorbeeld de vorm 

aan van een geboortekaartje. 

Ouders kunnen daarnaast ook kiezen om de aanplanting van een boom in de voortuin als 

bijkomend geschenk van de stad Brugge te aanvaarden 

 

• Overlijden 

Bij de aangifte van een sterfgeval van een inwoner van Brugge zal de stad steun betuigen aan de 

nabestaanden in de vorm van een kaartje. Dit kaartje wordt ontworpen in samenspraak met dienst 

Communicatie & Citymarketing. 

 

• Rijbewijs 

Bij het behalen van een eerste rijbewijs B (personenwagen) zal aan de nieuwe bestuurder een 

attentie vanwege de stad overhandigd worden. 

Deze attentie wordt samen met relevante partners (preventiedienst, lokale politie, …) ontworpen en 

speelt in op lopende campagnes in het kader van verkeersveiligheid. 

 

Ter info : een overzicht van de huidige geschenken 

 

• Huwelijk: elk huwelijkspaar dat in Brugge een huwelijk laat voltrekken krijgt van de stad 

een geschenk in de vorm van een beeldhouwwerkje van Maud Bekaert (de waarde hiervan is 16,12 

euro excl. BTW).  

• Huwelijksjubilea:  

 Premie Stad 

Brugge 

Waardebon Stad Brugge Geschenk Koningshuis (wordt 

bezorgd via Stad Brugge) 

Goud (50 

jaar) 

75 euro Keuze tussen: 

- Cultuurcentrum: 25 

euro 

- Concertgebouw: 35 

euro 

Geen geschenk 

Diamant (60 

jaar) 

115 euro Keuze tussen: 

- Cultuurcentrum: 25 

euro 

- Concertgebouw: 35 

Geen geschenk 



 
 
 
 
 
 

euro 

Briljant (65 

jaar) 

150 euro Keuze tussen: 

- Cultuurcentrum: 25 

euro 

- Concertgebouw: 35 

euro 

- Brief met felicitaties  

- Medaille 

Platina (70 

jaar) 

175 euro Keuze tussen: 

- Cultuurcentrum: 25 

euro 

- Concertgebouw: 35 

euro 

- Brief met felicitaties  

- Een fotokader van het 

koningspaar 

Albast (75 

jaar) 

175 euro Keuze tussen: 

- Cultuurcentrum: 25 

euro 

- Concertgebouw: 35 

euro 

- Brief met felicitaties 

- Geschenk t.w.v. 50 euro 

(fruitmand, boeket bloemen, plant 

en/of selectie aan koekjes) 

 

• 100 of plus 100-jarigen:   

 Geschenk Stad Brugge  Geschenk Koningshuis (wordt bezorgd 

via Stad Brugge) 

100 jaar - Geschenk t.w.v. 25 euro 

(boeket, plant of fruitmand) 

- Tinnen gedenkschaal t.w.v. 75,5 

euro 

- Gepersonaliseerde en 

gesigneerde foto van het Vorstenpaar 

in kader met felicitaties 

101 jaar - Geschenk t.w.v. 25 euro 

(fairtradepakket) 

 

- Brief met felicitaties  

- Geschenk t.w.v. 25 euro 

(boeket, plant of fruitmand) 

102 jaar - Geschenk t.w.v. 25 euro 

(fairtradepakket) 

 

- Brief met felicitaties  

- Geschenk t.w.v. 25 euro 

(boeket, plant of fruitmand) 

103 jaar - Geschenk t.w.v. 25 euro 

(fairtradepakket) 

 

- Brief met felicitaties  

- Geschenk t.w.v. 25 euro 

(boeket, plant of fruitmand) 

104 jaar 

> 104 jaar 
- Pakket fairtradeproducten t.w.v. 

25 euro 

 

- Brief met felicitaties 

- Geschenk t.w.v. 50 euro 

(fruitmand, boeket bloemen, plant 

en/of selectie aan koekjes) 

 

 

 

 

 


